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Szanowny panie prezydencie,

w imieniu mieszkafic6w osiedla mieszkaniowego przy ulicy ptockiej zwracam sig
do Pana z prosbq o przeznaczenie czqsci drodk6w zapranowanych w bud2ecie miasta
wtoclawek na2023r. w pozycji Budowa/ przebudowa chodnikdw na remontchodnika
biegnqcego wzdlui wisty poczQwszy od blok6w mieszkalnych w kierunku tamy oraz na jego
przedlu2enie.

Mieszkaricy przez trzy ostatnie lata o jego remont i unowoczesnienie chodnika starali siq
w ramach Bud2etu obywatelskiego, niestety, niewystarczaiQca liczba oddanych na projekt
gfos6w powodowala, 2e i nwestycja zostala zrealizowana.
Teren na kt6rym usytuowany jest chodnik, to dla mieszkaric6w osiedla jedyne miejsce na
rodzinne spacery.

obecny stan techniczny chodnika utrudnia mieszkaricom swobodne spacerowanie.

Z powaianiem


